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De fractie heeft de volgende vragen:

Geachte voorzitter,

De fractie van VLP Roosendaal heeft kennisgenomen van een aantal problemen van overlast in het

centrum, met name in de Molenstraat en de Brugstraat. Ook ZuidWest Update heeft hier onlangs

aandacht aan besteed (Bron: https://www.zuidwestupdate.nl/nieuws/frustratie-om-overlast-in-
molenstraat-het-wordt-met-de-dag-erger/).

VLP Roosendaal heeft hierover de volgende vragen;

1. Herkent u deze problemen?

2. Volgens enkele omwonenden is de politie slecht bereikbaa( niet daadkrachtig en niet zichtbaar.

Deelt u deze mening? Zo nee, hoe ziet u dit?

3. Met welke bewonersgroepen van zowel de Molenstraat als de Brugstraat heeft de gemeente

momenteel contact?

4. Wat is er besproken met de omwonenden en welke acties zijn er naar aanleiding daarvan

ondernomen? Graag een toelichting.

5. ls er een mogelijkheid om ook misstanden (vandalisme, kapot gestoken vuilniszakken en

inbraakpogingen etc.) snel te melden via bijvoorbeeld de "BuitenBeter" app? Zo niet, is er een manier

om deze optie te integreren in de app? Zo niet, waarom niet?

6. ls er op korte termijn extra aandacht te verwachten voor deze problemen? Heeft het college al

een aantal maatregelen of acties in gedachten? Graag een toelichting.

7. Omdat zowel bewoners als horecaondernemers zich hier sterk zorgen over maken, hebben zij

aangegeven graag mee te willen denken en werken aan oplossingen. ln hoeverre is het college

bereid om deze mensen hierbij te betrekken, te motiveren, te stimuleren en waar nodig te faciliteren?
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Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1. Herkent u deze problemen?

De overlast in de Brugstraat en Molensfraaf ls ons bekend. Wij zien deze helaas toenemen.

2. Volgens enkele omwonenden is de politie slecht bereikbaar, niet daadkrachtig en niet

zichtbaar. Deelt u deze mening? Zo nee, hoe ziet u dit?

Deze mening deel ik niet. De politie is 24 uur per dag, 7 dagen per week bereikbaar via 0900-8844 en

voor spoedgevallen uiteraard via 112. De wijkagent van het centrum heeft aandacht voor zowel de

Brugstraat als de Molenstraat en beide straten worden vaak meegenomen in de surueillanceronden

van de dienstdoende agenten. Desondanks kan het voorkomen dat naar aanleiding van een melding

de politie niet direct ter plaatse kan komen in verband met andere prioriteiten. Het is dan ook niet voor
niets dat ik eerder bij de minister heb aangedrongen op meer politiecapaciteit voor onze regio.

Desondanks is het belangrijk dat inwoners overlast en criminaliteit blijven melden. Dit zorgt voor

inzicht in de problematiek en kan ons helpen de juiste maatregelen te treffen.

3. Met welke bewonersgroepen van zowel de Molenstraat als de Brugstraat heeft de gemeente

momenteel contact?

Naar aanleiding van het item op ZuidWest TV is vanuit de gemeente contact opgenomen met de

eigenaresse van café Jaxx om het gesprek aan te gaan over haar ervaringen. Ook is er contact met

de ondernemersvereniging Brugstraat en met enkele individuele bewoners. ln een deel van de

Brug straat is bu urtpreve ntie actief .

4. Wat is er besproken met de omwonenden en welke acties zijn er naar aanleiding daarvan

ondernomen? Graag een toelichting.

Er is gesproken over de overlast die in de Molenstraat en Brugstraat wordt ervaren. Zowel door de
politie als door handhaving en toezicht wordt het gebied vaker in de surveillanceronde opgenomen.

Vanuit handhaving is in de periode van 14 t/m 25 augustus 2023 een actie gehouden in het gebied

Molenstraat/Brugstraat/HoogstraaWan Beethovenlaan. Doelvan de actie is het stoppen van de

overlast en het vergroten van de leefbaarheid in het gebied. Daarnaast is het de bedoeling met de

actie het veiligheidsgevoel van omwonenden en ondernemers te vergroten. ln deze periode van twee

weken is er dagelijks in verschillende tijdsblokken een koppel boa's aanwezig. Zii treden repressief op

en verbaliseren (zonder waarschuwing) op overlast- en Mulderteften. Deze actie wordt geëvalueerd

en biedt zo meer inzicht in de problematiek. Op 25 september 2023 volgt een bijeenkomst van

bewoners en ondernemers uit de Molenstraat. Samen met burgemeesfer Han van Midden en

wethouder Van der Star wordt tijdens deze bijeenkomst bekeken hoe bewoners, ondernemers en

gemeente elkaar kunnen ondersteunen en versterken in de aanpak van de overlast en het verbeteren

van de leefbaarheid en het veiligheidsgevoel in de Molenstraat.

tn de Brugstraat zijn er ten aanzien van de verkeersveiligheid maatregelen genomen in het kader van

de proeftuin. Daarnaast heeft met name de drugsproblematiek rondom de Antoniusstede de

aandacht. ln samenwerking met woningcorporatie Alwel, de politie en andere betrokken partners

wordt gewerkt aan een structurele oplossing van de problemen. Tot die tijd nemen de politie en

handhaving het gebied rondom de Antoniusstede vaker op in hun surveillanceronde en wordt de

openbare ruimte dagetijks schoongemaakt in opdracht van de gemeente. tn het kader van de

proeftuin Brugstraat rs reeds gesproken met de ondernemersvereniging Brugstraat en omwonenden.

Daaruit volgend staat nog een gesprek met de ondernemersvereniging Brugstraat en de adviseur
Veiligheid & Wüken gepland.



5. ls er een mogelijkheid om ook misstanden (vandalisme, kapot gestoken vuilniszakken en

inbraakpogingen etc.) snel te melden via bijvoorbeeld de "BuitenBeter" app? Zo niet, is er een manier

om deze optie te integreren in de app? Zo niet, waarom niet?

Ja, het is mogelijk dergelijke zaken te melden via de BuitenBeter app-

6. ls er op korte termijn extra aandacht te verwachten voor deze problemen? Heeft het college al

een aantal maatregelen of acties in gedachten? Graag een toelichting.

Zie het antwoord op vraag 4.

T. Omdat zowel bewoners als horecaondernemers zich hier sterk zorgen over maken, hebben zij

aangegeven graag mee te willen denken en werken aan oplossingen. ln hoeverre is het college

bereid om deze mensen hierbij te betrekken, te motiveren, te stimuleren en waar nodig te faciliteren?

Zie ook het antwoord op vraag 4. Het gesprek aangaan met inwoners over hoe het veiligheidsgevoel

te vergroten vormt een van de speerpunten van het Nationaal Programma Roosendaal (NPR). We

nemen de signalen van inwoners serleus en gaan samen op zoek naar manieren om het

veitigheidsgevoel op korte termijn in de focuswijken te vergroten. Ook de Brugstraat en Molenstraat

maken deet uit van het focusgebied NPR. Same n met inwoners en ondernemers werken we aan een

leefbaar en veilig Roosendaal.
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